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ΓΡΑΦΕΙΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΦΙΛΟΘΕΗΣ  
 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ 1 η ς  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΦΙΛΟΘΕΗΣ  

 

Στη Φιλοθέη σήμερα την 19η του μηνός Ιανουαρίου  του έτους 2012 ημέρα Πέμπτη και ώρα 

17:00΄το Συμβούλιο της Δημοτικής Κοινότητας Φιλοθέης, αποτελούμενο από τους: 

1. ΒΑΚΟΝΔΙΟΥ – ΛΥΚΟΥΔΗ ΜΑΡΙΑ  ως Πρόεδρος 

2. ΣΚΟΥΤΕΡΟΠΟΥΛΟΥ ΖΩΗ  ως Αντιπρόεδρος 

3. ΠΑΤΣΗ – ΜΠΑΧΑΡΙΑ ΕΛΕΝΗ,       

4. ΒΛΑΜΗ ΜΙΧΑΗΛ,                   

5. ΦΙΛΙΠΠΑ ΧΡΙΣΤΙΝΑ,                             ως Μέλη,          

μετά  από την με αριθμ. πρωτ: 981 από 18/01/2012 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου κ. 

Μαρίας Βακονδίου - Λυκούδη, που επιδόθηκε νόμιμα σύμφωνα με τις διατάξεις του  Ν. 3852/2010  

και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Φιλοθέης - Ψυχικού κ. Παντελή Ξυριδάκη συνήλθε σε  Συνεδρίαση 

στο Δημοτικό Κατάστημα επί της οδού Παύλου Καλλιγά 31, προκειμένου να συζητήσει και να λάβει 

αποφάσεις επί των κατωτέρω θεμάτων Η.Δ. και Ε.Η.Δ. 

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης διαπιστώθηκε ότι επί συνόλου πέντε (5) μελών 

παρόντες ήταν τέσσερις (4)  και απόντες  ένας (1)  ήτοι  ο Δημοτικός Σύμβουλος κ.  Μιχάλης 

Βλάμης. 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε για την τήρηση των πρακτικών και η υπάλληλος του Δήμου  κ. 

Ιωαννίδου Αργυρούλα. 

Αφού διαπιστώθηκε απαρτία των μελών, η Πρόεδρος εισηγήθηκε ως κατωτέρω τα θέματα.  

 

ΘΕΜΑ 1ο  Η.Δ. 

Προετοιμασία της κοινής συνάντησης των τριών  
Κοινοτικών Συμβουλίων του Δήμου μας στις 20/2/2012. 

 
 

Εισηγούμενη το ανωτέρω θέμα  η Πρόεδρος είπε: 

Θεωρήθηκε από όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους απαραίτητη μια κοινή συνάντηση των μελών 

και των τριών Κοινοτικών Συμβουλίων του Δήμου μας, παρουσία οπωσδήποτε του Δημάρχου μας κ. 

Π. Ξυριδάκη, της Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου και των Αντιδημάρχων, χωρίς να αποκλείεται 

η παρουσία οποιουδήποτε άλλου.  



Δεν υπάρχει ικανοποίηση από τον τρόπο που λειτούργησε ο νέος θεσμός τον 1ο χρόνο του 

Καλλικράτη. Έγιναν εισηγήσεις, πάρθηκαν αποφάσεις χωρίς να τις λαμβάνει κανείς υπόψη ως επί το 

πλείστον και χωρίς να τηρούνται οι διαδικασίες του Νόμου 3852.  

Συμφωνήθηκε ομόφωνα το πρόγραμμα που θα ακολουθηθεί σε γενικές γραμμές στο κοινό αυτό 

Συμβούλιο, του οποίου στόχος θα είναι ο από κοινού προβληματισμός και η ανταλλαγή απόψεων για 

αποδοτικότερη λειτουργία του Συμβουλίου των Δημοτικών Κοινοτήτων.    

Παρακαλώ το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

 

Το Συμβούλιο της Δημοτικής Κοινότητας Φιλοθέης, αφού έλαβε υπόψη: 

1. Την εισήγηση της Προέδρου, 

2. Τις διατάξεις των άρθρων 83 και 89 του Ν.3852/2010, 

μετά από διαλογική συζήτηση, 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Το πρόγραμμα που θα ακολουθηθεί σε γενικές γραμμές στο κοινό αυτό Συμβούλιο, του οποίου 

στόχος θα είναι ο από κοινού προβληματισμός και η ανταλλαγή απόψεων για αποδοτικότερη 

λειτουργία του Συμβουλίου των Δημοτικών Κοινοτήτων.    

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 2/2012 

         

Αφού συντάχθηκε  το  παρόν πρακτικό, αναγνώσθηκε και υπογράφηκε ως κατωτέρω:                 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ 

ΒΑΚΟΝΔΙΟΥ-ΛΥΚΟΥΔΗ ΜΑΡΙΑ ΣΚΟΥΤΕΡΟΠΟΥΛΟΥ ΖΩΗ 

ΠΑΤΣΗ-ΜΠΑΧΑΡΙΑ ΕΛΕΝΗ 

 ΦΙΛΙΠΠΑ ΧΡΙΣΤΙΝΑ 

  

ΑΚΡΙΒΕΣ  ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό της 1ης  

Συνεδρίασης του Συμβουλίου της  

Δημοτικής Κοινότητας Φιλοθέης  

στις  19/01/2012. 

Φιλοθέη,  27/01/2012 

Η   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

ΒΑΚΟΝΔΙΟΥ-ΛΥΚΟΥΔΗ ΜΑΡΙΑ 


